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WARRANTY INFORMATION

This warranty is valid only within Canada.

Prior to installation, be sure to inspect this product in its entirety. Report any product damage or 
missing parts to the retailer within 48-hours of purchase and refrain from installing and/or using the 
product.

This warranty applies to products purchased as new and utilized exclusively in single-family residential 
settings. This warranty shall be void if it is found to have been improperly used, installed or modified.  
Furthermore, acts of God, alterations to the product, abuse, fire, flood, or installations not respecting 
local building codes will void this warranty.  Any product that is found to have its serial number tag, 
altered or removed will see it’s warranty voided.

Warranty Duration:

This product is warranted against any defect in materials or workmanship for the original purchaser for 
24 months from the date of original purchase.  A proof of purchase will be required for warranty service.  
During this initial warranty period the manufacturer will cover labor and replacement parts. During this 
warranty, the manufacturer may repair or replace, at its sole discretion any defective part.

TADDITIONAL SEALED SYSTEM WARRANTY 

In addition to warranties mentioned above, this product will benefit from an additional 36-month 
warranty, for a total of 60-months on the sealed system components only to the original purchaser.  
Sealed system components include the compressor, the evaporator and the condenser. These parts are 
warranted to be free from defect for a period of 60-months from the date of purchase.  It is understood 
that any costs associated with labor for the replacement of these defective parts are at the customer’s 
expense.  This sealed system warranty DOES NOT apply to any other parts or components, including, 
but not limited to, cabinet, paint finish, temperature control, refrigerant, metering device, motor starting 
equipment, fan assembly, or any other electrical component, etc. Compressors determined by Distinc-
tive to have been defective within this warranty period will, at Distinctive' choosing, be either repaired 
or replaced with a compressor or compressor parts of similar design and capacity.

The manufacturer may choose, at its sole discretion, to repair the product or authorize its return or 
replacement.  In the event of a return authorization, the purchaser shall return the item to the retailer for 
credit of the purchase price.

If called for, an in-home repair will be scheduled during regular business hours in regions where service 
is available. For customers who are outside serviceable regions, it will be the customer's responsibility to 
ship or transport the product to and from a region where it can be serviced.

Exclusions:

Consumer replaceable parts such as light bulbs, filters and fuses are excluded from warranty coverage.  
This warranty does not allow recovery of incidental or consequential damages, including, without 
limitation, direct, indirect, incidental, special or consequential damages, personal injury/wrongful death, 
or lost profits, food loss due to product failure. This warranty also excludes rust on the interior or 
exterior of the unit as well as damages to the finish of appliance or home incurred during transportation 
or installation, including but not limited to floors, cabinets, walls, etc. Any damages caused by services 
performed by unauthorized Service Centers as well as the use of parts other than genuine parts or parts 
obtained from persons other than authorized Service Centers  are also excluded from this warranty. 

DISCLAIMER OF IMPLIED WARRANTIES; LIMITATION OF REMEDIES THE CUSTOMER’S SOLE AND 
EXCLUSIVE REMEDY UNDER THIS LIMITED WARRANTY SHALL BE REPAIR OR REPLACEMENTS AS 
PROVIDED HERE. CLAIMS BASED ON IMPLIED WARRANTIES, INCLUDING WARRANTIES OF 
MERCHANTABILITY OR FITNESS FOR A PARTICULAR PURPOSE, ARE LIMITED TO ONE YEAR OR THE 
SHORTEST PERIOD ALLOWED BY LAW, EXCEPT THOSE LESS THAN ONE YEAR. The DISTRIBUTOR 
AND SERVICE CENTER SHALL NOT BE LIABLE FOR CONSEQUENTIAL OR INCIDENTAL DAMAGES 
SUCH AS PROPERTY DAMAGE AND INCIDENTAL EXPENSES RESULTING FROM ANY BREACH OF 
THIS WRITTEN LIMITED WARRANTY OR ANY IMPLIED WARRANTY. SOME PROVINCES DO NOT 
ALLOW THE EXCLUSION OR LIMITATION OF INCIDENTAL OR CONSEQUENTIAL DAMAGES, OR 
LIMITATIONS ON THE DURATION OF IMPLIED WARRANTIES, SO THESE LIMITATIONS OR EXCLU-
SIONS MAY NOT APPLY TO YOU. THIS WRITTEN WARRANTY GIVES YOU SPECIFIC LEGAL RIGHTS. 
YOU MAY ALSO HAVE OTHER RIGHTS THAT VARY FROM PROVINCE TO PROVINCE.

For questions, service or to order replacement filters, fuses, and light bulbs, please call:

Distinctive Appliances at 1-800-561-7265.
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lumière DEL

Il s'agit d'une première utilisation



INFORMATIONS SUR LA GARANTIE

Cette garantie est valide uniquement au Canada.

Avant l'installation, assurez-vous d'inspecter ce produit dans son intégralité. Signalez tout dommage au produit 
ou pièce manquante au détaillant dans les 48 heures suivant l'achat et abstenez-vous d'installer et/ou d'utiliser 
le produit.

Cette garantie s'applique aux produits achetés neufs et utilisés exclusivement dans des contextes résidentiels 
unifamiliaux. Cette garantie sera nulle si le produit a été utilisé, installé ou modifié de manière inappropriée. De 
plus, les actes de Dieu, les modifications du produit, les abus, les incendies, les inondations ou les installations ne 
respectant pas les codes du bâtiment locaux annuleront cette garantie. Tout produit dont l'étiquette de numéro 
de série a été altérée ou retirée verra sa garantie annulée.

Durée de la garantie : 

Ce produit est garanti contre tout défaut de matériaux ou de fabrication pour l'acheteur original pendant une 
période de 24 mois à compter de la date d'achat initial. Une preuve d'achat sera requise pour le service de 
garantie. Pendant cette période initiale de garantie, le fabricant couvrira la main-d'œuvre et les pièces de 
rechange. Pendant cette garantie, le fabricant peut réparer ou remplacer à sa seule discrétion toute pièce 
défectueuse.

GARANTIE SUPPLÉMENTAIRE DU SYSTÈME SCELLÉ

En plus des garanties mentionnées ci-dessus, ce produit bénéficiera d'une garantie supplémentaire de 36 mois 
pour un total de 60 mois sur les composants du système scellé uniquement pour l'acheteur original. Les 
composants du système scellé comprennent le compresseur, l'évaporateur et le condenseur. Ces pièces sont 
garanties exemptes de défauts pendant une période de 60 mois à compter de la date d'achat. Il est entendu que 
tous les coûts associés à la main-d'œuvre pour le remplacement de ces pièces défectueuses sont à la charge du 
client. Cette garantie du système scellé NE S'APPLIQUE PAS à d'autres pièces ou composants, y compris, mais 
sans s'y limiter, la finition de l'armoire, le contrôle de la température, le dispositif de mesure du réfrigérant, 
l'équipement de démarrage du moteur, l'assemblage du ventilateur ou tout autre composant électrique, etc. Les 
compresseurs que Distinctive juge défectueux pendant cette période de garantie seront, au choix de Distinctive, 
soit réparés, soit remplacés par un compresseur ou des pièces de compresseur de conception et de capacité 
similaires.

Le fabricant peut choisir, à sa seule discrétion, de réparer le produit, d'autoriser son retour ou son remplace-
ment. En cas d'autorisation de retour, l'acheteur doit retourner l'article au détaillant pour un crédit du prix 
d'achat.

Si nécessaire, une réparation à domicile sera programmée pendant les heures ouvrables normales dans les 
régions où le service est disponible. Pour les clients qui se trouvent en dehors des régions desservies, il sera de 
la responsabilité du client d'expédier ou de transporter le produit vers et depuis une région où il peut être 
réparé.

Exclusions : 

Les pièces remplaçables par le consommateur telles que les ampoules, les filtres et les fusibles sont exclues de la 
couverture de la garantie. Cette garantie n'autorise pas le recouvrement de dommages indirects ou consécutifs, 
y compris, sans limitation, les dommages directs, indirects, accessoires, spéciaux ou consécutifs, les blessures 
corporelles/mort injustifiée ou la perte de profits, la perte de nourriture due à la défaillance du produit. Cette 
garantie exclut également la rouille à l'intérieur ou à l'extérieur de l'unité, ainsi que les dommages à la finition de 
l'appareil ou de la maison survenus pendant le transport ou l'installation, y compris, mais sans s'y limiter, les 
planchers, les armoires, les murs, etc. Tout dommage causé par des services effectués par des centres de service 
non autorisés, ainsi que l'utilisation de pièces autres que des pièces d'origine ou des pièces obtenues auprès de 
personnes autres que des centres de service autorisés, sont également exclus de cette garantie.

EXCLUSION DE GARANTIES IMPLICITES; LIMITATION DES RECOURS LE SEUL ET UNIQUE RECOURS DU 
CLIENT EN VERTU DE CETTE GARANTIE LIMITÉE SERA LA RÉPARATION OU LE REMPLACEMENT TEL QUE 
PRÉVU ICI. LES RÉCLAMATIONS BASÉES SUR DES GARANTIES IMPLICITES, Y COMPRIS LES GARANTIES DE 
QUALITÉ MARCHANDE OU D'ADAPTATION À UN USAGE PARTICULIER, SONT LIMITÉES À UN AN OU À LA 
PÉRIODE LA PLUS COURTE AUTORISÉE PAR LA LOI, SAUF CELLES DE MOINS D'UN AN. LE DISTRIBUTEUR ET 
LE CENTRE DE SERVICE NE SERONT PAS RESPONSABLES DES DOMMAGES CONSÉCUTIFS OU ACCES-
SOIRES TELS QUE LES DOMMAGES MATÉRIELS ET LES DÉPENSES ACCESSOIRES RÉSULTANT DE TOUTE 
VIOLATION DE CETTE GARANTIE LIMITÉE ÉCRITE OU DE TOUTE GARANTIE IMPLICITE. CERTAINES 
PROVINCES NE PERMETTENT PAS L'EXCLUSION OU LA LIMITATION DES DOMMAGES ACCESSOIRES OU 
CONSÉCUTIFS OU LES LIMITATIONS SUR LA DURÉE DES GARANTIES IMPLICITES, DONC CES LIMITATIONS 
OU EXCLUSIONS PEUVENT NE PAS S'APPLIQUER À VOUS. CETTE GARANTIE ÉCRITE VOUS DONNE DES 
DROITS LÉGAUX SPÉCIFIQUES. VOUS POUVEZ ÉGALEMENT AVOIR D'AUTRES DROITS QUI VARIENT D'UNE 
PROVINCE À L'AUTRE.

Pour toute question, service ou pour commander des filtres de remplacement, fusibles et ampoules, veuillez 
appeler : 

Distinctive Appliances au 1-800-561-7265. 13


